
REFERAT

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF onsdag den 17. april 2024

Deltagere: Bente, Mette, Morten B, Brian, Morten O, Peter.

Økonomi: Q1 er samlet set foran de lagte budgetter, dog er der forskydninger i
enkelte udvalg. Vi forventer endnu et år uden kontingentstigninger.

AIKC/Projekt: Morten Bjelke arbejder videre med projektgruppen. der har været

dialog med en indretningsarkitekt, der er kommet med tilbud. Projektet fortsætter

med en kort og en lang plan.

Nyt fra udvalg:
Outdoor projekt med DIF: Mette B har haft første møde med Annika fra DIF

omhandlende outdoor-projektet. Annika starter med at være med til klubaftner i

Søsport om onsdagen, så hun lige kan få en føler på hvad vi er for en størrelse.
Fodbold: Udvalgskontakt tager til møde med fodboldudvalget mandag så vi forhåbentlig kan
få klarlagt en struktur og en arbejdsfordeling i udvalget. Der tages kontakt til DGI for hjælp.

Resterende udvalg lader til at trives. Vi opfordrer til at de fortæller medlemmerne at de skal

hjælpe til Pramdragerfesten i uge 24.

Sponsor: Arbejdsgangen med at bestille skilte til hal skal revurderes. Bjelke og Bente tager
kontakt til samarbejdspartnere for at afklare. Fraans er på vej rundt til vores sponsorer. Der

er heldigvis mange så det tager lidt tid. Vi forsøger at lave lidt presse på vores nye

hovedsponsor Spar.

Events: Der mangler fortsat en del hjælpere til de 2 events. Opfordring til vores medlemmer

om at hjælpe til.



Fordeling af udvalg:

Badminton, outdoorprojekt: Mette

E-sport, sponsor: Morten B

Motion & fitness, Dagidræt, Vennerne, Facebook, hjemmeside, Bemanding Pramdrager +

Tange Sø Festival: Morten O

Tennis, fodbold, håndbold, svømning: Peter

Søsport, MTB, Søbred, AIKC, økonomi: Brian

Morten O kontakter udvalg og informerer om ændringerne.

Evt, ekstra: Skaterramper bag AIKC. Vi hører om AIKC vil forestå salget. Brian har lavet
annonce. salgspengene går til projekt AIKC.

Næste møde: mandag den 24/6 kl. 17.00-


